
Mai avem mai puþin de un an ºi
jumãtate pânã la alegerile locale.
Pare de necrezut cât de repede
trece timpul ºi suntem chemaþi din
nou la urne, de multe ori pentru un
exerciþiu inutil al simþului civic. 

Proiectele de
canalizare, apã ºi
drumuri în Poarta
Albã, depuse
la MDRT 
Primarul comunei Poarta Albã, Vasile Delicoti,
ºi-a stabilit ca prioritãþi pentru 2011 asfaltarea
drumurilor ºi realizarea reþelei de canalizare.

Reabilitarea alimentãrii
cu apã, prioritatea
Primãriei Mereni 
„La Mereni, reþeaua de apã trebuie extinsã ºi
reabilitatã, iar la Osmancea doar reabilitatã.
Ambele investiþii trebuiau finanþate prin
Ordonanþa 7, însã statul a întrerupt finanþarea“,
ne-a declarat primarul comunei Mereni,
Gheorghe Chiriac. 

Anul 2010,
încununat de
realizãri în comuna
Peºtera 
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Drumurile ºi
reabilitarea
termicã a ºcolilor,
prioritãþile
Primãriei Saligny

A fost fãcut încã un pas pentru
alimentarea localitãþilor
comunei Saligny cu agent
termic de la centrala nuclearã

din
Cernavodã.
Primarul
comunei,
Gabriel
Tãtulescu,
ne-a declarat
cã Centrala

Nuclearã Cernavodã a predat
studiul de fezabilitate pentru
alimentarea cu energie termicã
a întregii comune.

Manuela  MOLDOVEANU

SC Holding Hondor Stil SRL a câºtigat prin
licitaþie câteva contracte bunicele puse la
bãtaie de diverse unitãþi administrativ-
teritoriale, însã colaborarea dintre firma
consilierului judeþean Hondoreanu nu se
rezumã doar la licitaþii, firma sa furnizând
mobilier ºi în valoare mai micã de 15.000
de euro, cât este pragul pentru organizarea
de achiziþii directe, astfel încât a obþinut ºi
contracte mai mici, neevidenþiate în Sistemul
Electronic de Achiziþii Publice (SEAP). Numai
din contractele publicate în SEAP, firma lui
Hondoreanu a câºtigat aproximativ 4,5

miliarde de lei vechi fãrã TVA. Colaborarea
SC Holding Hondor Stil SRL cu unele primãrii
nu a mers însã ºnur, astfel încât firma
consilierului  s-a vãzut nevoitã sã le dea în
judecatã. Societatea a intentat proces
primãriilor din Dobromir, Deleni, Amzacea
ºi Cerchezu. Consilierul judeþean Ilie
Hondoreanu este, potrivit declaraþiei sale
de avere întocmite pe 29 octombrie 2010,
un om cu o situaþie materialã mai mult decât
prosperã, având trei terenuri intravilane,
douã în Constanþa ºi unul în Eforie Nord,
cât ºi case pe fiecare dintre ele.

Primar
curat,
primar
murdar
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Valentin Vrabie, primarul comunei Peºtera, a încheiat un
an plin de reuºite, iar în 2011 îºi concentreazã atenþia pe
continuarea investiþiilor aflate în derulare ºi pe
concretizarea unor proiecte noi.

Contribuabilii au
fãcut o gaurã de 5,6
miliarde în bugetul
comunei Cuza Vodã
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Potrivit primarului Eugen Dumitru, suma reprezintã
debitele neachitate de cãtre persoanele fizice ºi juridice,
marii restanþieri fiind Miniera Medgidia ºi Holding Hondor
Stil.

Firma alesului judeþean are în palmares multiple colaborãri cu
diverse primãrii din judeþ, cãrora le-a furnizat mobilier. Unele
înþelegeri contractuale nu i-au adus însã numai bucurii, ci ºi
necazuri, cu multe primãrii ajungând sã se judece pentru a-ºi
obþine banii      

www.ziuadeconstanta.ro
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O nouã ºansã
pentru investiþiile de
apã-canal în Tufani
ºi Independenþa

Primãria Independenþa ºi-a pus
speranþele în finanþarea
proiectelor de canalizare ºi
alimentare cu apã depuse la
Administraþia Fondului de Mediu.

Dupã ce proiectul
privind realizarea
unor investiþii în
comuna
Independenþa a
fost respins de la
finanþare prin
Mãsura 322,

primarul comunei, Cristea Gâscan,
a cãutat o nouã modalitate de a
atrage fonduri pentru
concretizarea acestora. 

Afacerile consilierului
Hondoreanu ºi banii
publici 
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Majorarea TVA aduce costuri suplimentare la
canalizarea din Topraisar

Stelian Gheorghe:
„Mai avem nevoie de

7 miliarde pentru
finalizarea
lucrãrilor“ ADMINISTRAÞIE      6
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